
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 15.02.2024. 

  
La sedinta participa un numar de 17 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  nr.61/09.02.2024 
din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 
Municipiului Calafat  pe anul 2024; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului finantat partial sau integral din venituri 
proprii al Municipiului Calafat pe anul 2024; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind utilizarea execedentului municipiului Calafat; initiator, primar, 
Mituletu Dorel. 

4. Proiect de hotarare privind modificarea valorii de inventar a unor mijloace fixe 
apartinand domeniului public al Primariei municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu 
Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind completarea inventarului domeniului public apartinand 
Primariei municipiului Calafat;  initiator, primar, Mituletu Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locali, membri ai Comisiei de 
evaluarea secretarului general al municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

7. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

8. Proiect de hotarare pentru reglementarea unor aspecte privind Planul de acțiuni sau 
de lucrări de interes local care urmează a fi prestate de către beneficiarii de ajutor de 
incluziune; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

9. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului pentru acordarea titlului de 
,,Cetatean de onoare al Municipiului Calafat”; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

10. Proiect de hotarare privind acordarea titlului de cetatean de onoare al Municipiului 
Calafat domnului Vana Danut; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

11. Proiect de hotarare privind acordarea titlului de cetatean de onoare al Municipiului 
Calafat domnului Dragomir Petre; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

12. Proiect de hotarare privind aprobarea Studiului de Oportunitate/Fundamentare privind 
delegarea gestiunii activității de tratare mecanobiologică a deșeurilor reziduale din 
județul Dolj în instalațiile de tratare mecanobiologice sau, după caz, în instalațiile 
integrate de tratare, inclusiv transportul deșeurilor stabilizate biologic și al deșeurilor 
reziduale care nu mai pot fi valorificate la depozitele de deșeuri și al deșeurilor 
reziduale valorificabile energetic la instalațiile de valorificare energetică; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

13. Proiect de hotarare privind aprobarea ,,Strategiei integrata de dezvoltare urbana a 
municipiului Calafat, judetul Dolj 2023-2027”si a portofoliului de proiecte; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

14. Proiect de hotarare privind solicitarea schimbarii denumirii stadionului municipal 
,,Dunarea Calafat” amplasat in municipiul Calafat, strada A.I.Cuza, nr.5A, in Baza 
Sportiva tip 1 ,,Ghita Valentin”; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

15. Proiect de hotarare pentru aprobarea raportului de evaluare pentru inchirierea spatiilor 
din Piata Industriala din municipiul Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel;  

16. Proiect de hotarare privind trecerea din inventarul domeniului public in inventarul 
domeniului privat al Municipiului Calafat a terenurilor in suprafata de 95 mp si 268 mp, 
situate in T 129, P 991 si punerea la dispozitia Comisiei Locale de Fond Funciar ; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

17. Proiect de hotarare privind  includerea in inventarul domeniului public al municipiului 
Calafat a terenului in suprafata de 3431 mp situat in municipiul Calafat, str. Cobuz, nr.9; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

18. Proiect de hotarare privind trecerea din inventarul domeniului public in inventarul 
domeniului privat al Municipiului Calafat a terenurilor in suprafata de 645 mp, situate in 
municipiul Calafat, str. Cobuz, nr.9  si punerea la dispozitia Comisiei Locale de Fond 
Funciar; initiator, primar, Mituletu Dorel; 



19. Proiect de hotarare privind includerea in inventarul domeniului public al municipiului 
Calafat a terenului in suprafata de 2947 mp situat in municipiul Calafat, str.1907, nr.1; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

20. Proiect de hotarare privind trecerea din inventarul domeniului public in inventarul 
domeniului privat al Municipiului Calafat a terenului in suprafata de 42 mp,situat in 
municipiul Calafat, str. 1907, nr.1 si punerea la dispozitia Comisiei Locale de Fond 
Funciar; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

21. Proiect de hotarare privind trecerea din inventarul domeniului public in inventarul 
domeniului privat al Municipiului Calafat a terenului in suprafata de 352 mp, situat in 
municipiul Calafat, str. Cobuz, nr.5  si punerea la dispozitia Comisiei Locale de Fond 
Funciar; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

22. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari). 
 
D-na Secretar general al municipiului Calafat constata cvorumul indeplinit, sedinta fiind 

statutara; supune la vot urmatoarele procese verbale: 
-P.V. din data de 29.01.2024-sedinta extraordinara fiind votat cu 16 voturi pentru 

(Ciobanu Radu,Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Ionescu 
Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Mihut Dan, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion, 
Popa Emil, Rusu Viorel, Seuleanu Monica, Usurelu George) si o abtinere (Ciobanu Lucian); 

-P.V.  din data de 01.02.2024- sedinta extraordinara fiind votat cu 15 voturi pentru 
(Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Ionescu Gratiel, Ivantu 
Dumitru, Lalescu Merodona, Mihut Dan, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, 
Rusu Viorel, Seuleanu Monica, Usurelu George) si doua abtineri (Ciobanu Lucian, Ciobanu 
Radu); 
 D-na Secretar general comunica gaptul ca nu au primit avize proiectele de hotarari 
nr.9,10,11 si nu vor intra pe ordinea de zi pentru dezbatere.  

D-l Presedinte de sedinta supune la vot ordinea de zi fiind votata cu unanimitate de 
voturi. 
 

Punctul 1 - Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli 

al Municipiului Calafat  pe anul 2024; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  

D-l Primar informeaza ca proiectul cu privire la buget este flexibil si pentru bine 
cetatenilor din Calafat, iar amendamentele care se vor face sa fie facute cum spune legea si 
anume ca pe lista de investitii nu pot fi adaugate alte puncte decat punctele care deja sunt 
unde se pot modifica acestea ca valoare; informeaza ca in aceste proiect s-a incercat 
intervenirea la scoala nr.1 pentru sala de sport, cu rugamintea ca la amendamente sa se spina 
de unde se iau bani si unde se duc, iar p[ersoana care face amendamentul sa spuna mai rar 
pentru a putea nota astfel incat dupa aceea sa se cunoasacsa de unde s-au luat si unde s-au 
dus. 

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca amendamentele se fac in scris, unde bugetul 
s-a facut si public si lumea stie unde s-au dat bani. 

D-na Seuleanu Monica propune un amendament si anume:capitolul 700250,,Serviciu 
dezvoltare publica”-200103,,incalzit iluminat”se diminueaza cu suma de 20 mii lei si se 
mareste capitolul 650250,,Alte cheltuieli in domeniul invatamantului”, 59.11,,Asociatii si 
fundatii cu suma de 20 mii lei pentru copii cu proiectul ,,robotica”intru-cat acesti copii au nevoie 
si nu trebuie sa fie nicio conotatie politica cu privire la copii si din respect pentru profesorii care 
ii indruma. 

D-l Ciobanu Radu informeaza ca cererea domnului Achim pentru robotica a fost 
inregistrata mai devreme si a fost pusa sper informare C.L. abia luni si in respectiva cerere nu 
este nimic specificat de bani; 

D-l Primar comunica ca acea cerere a fost pentru altceva iar aceasta cerere este de la 
sfarsitul lunii ianuarie si se cere suma de 20 mii lei pentru deplasarea,transportul copiilor; 



D-l Presedinte de sedinta informeaza ca in amendamentul facut de dl viceprimar s-a 
prins suma de 25 mii lei pt copii cu robotica si intreaba pe dna Seuleanu daca isi mentine 
amendamentul sau? 

D-na Seuleanu Monica comunica ca isi mentine amendamentul. 
D-l Mihut Dan informeaza ca este pentru prima data cand invatamantul din oras are 

sustinere si asta datorita domnului primar. 
D-l Ciobanu Lucian informeaza ca si anul trecut au fost dati bani catre scoli, aproximativ 

suma de 6 mld numai intr-o locatie; 
D-l Viceprimar propune un amendament si anume: 
1) Capitolul 65 scoli se diminueaza cu suma de 80 mii lei, ramanand suma de 

2218 

Respectiv scoala C-tin Gerota ramane cu suma de 470 mii lei- la cheltuieli de 

functionare ramane cu suma de 90 mii lei, din care 60 mii lei pentru un post de paza; 

2) Capitolul 67.02 Cultura, recreere, religie se diminueaza cu suma de 100 mii lei 

si ramane suma de 1670 mii lei; 

Respectiv Cpitolul 67100501 CS Dunarea Calafat se diminueaza cu suma de 100 mii 

lei de la cheltuieli materiale si ramanand cu suma de 200 mii lei; 

3) Capitolul 67.02 Cultura, recreere, religie se diminueaza cu suma de 320 mii lei 

ramanand cu suma de 1266 mii lei; 

Diminuarile se fac de la zilieri cu suma de 270 mii lei ramanand cu suma de 65 mii lei 

si de la cheltuieli materiale Casa de Cultura cu suma de 50 mii lei ramanand cu suma 

de 92 mii lei (s-a scos finantarea Taberei folk) 

4) Capitolul 51.02.01.03 Autoritati executive se diminueaza cu suma de  260 mii 

lei ramanad cu suma de 8748 mii lei 

Diminuarile se fac la cheltuieli judecatoresti cu suma de 110 mii lei ramanad suma de 

10 mii lei si la 20.01.05 Combustibili cu suma de 110 mii lei ramand suma de 60 mii lei 

si la 20.30.30 Alte cheltuieli cu suma de 50 mii lei; 

5) Capitolul 74.02 Protectia mediului se diminueaza cu suma de 280 mii lei, 

ramanad suma de 4100 mii lei 

Diminuarea cu 280 mii lei se face de la 20.01.05 motorina utilaje SUP ramanad suma 

de 200 mii lei 

Suma rezultata prin diminuarea capitelor mentionate mai sus in valoare de 1050 mii lei 

se repartizeaza astfel: 

1) Capitolul Autoritati executive se suplementeaza cu suma de 250 mii lei la cheltuieli 

de personal si devine 8998 mii lei, majorare de pana la 5% conform prevederilor 

legale in vigoare; 

2) Capitolul 65 Scoli se majoreaza cu suma de 160 mii lei si devine 2388 mii lei si se 

repartizeaza pentru: 

a) Al doilea post de paza Liceul Teoretic Independenta 65 mii lei, suma repartizata 

devenind 677 mii lei; 

b) Al doilea post de paza la Liceul Tehnologic Stefan Milcu 65 mii lei si care are 

acum suma de 562 mii lei. 

 Se creeaza pozitii noi pe lista de investitii, respectiv: 

c) Functionare reparatii Scoala generala Gheorghe Braescu se majoreaza cu 

suma de 30 mii lei, suma toata functionare devenind 124 mii lei; 

3) Capitolul 66.02 Sanatate se suplienteaza cu suma de 590 mii lei si devine 1928 mii 

lei, sumele sunt repartizate astfel: 



-325 mii lei fiind repartizata pentru paza Spitalului Municipal Calafat 
-255 mii lei pentru stimulente financiare lunare acordate unui numar de 17 medici 
conform Legii 95/2006 art.199 alin.(2). 

 4)  Capitolul 67.02 Cultura, recreere, religie se majoreaza cu suma de 50 mii lei si 

devine 1720 lei 

 Suma de 50 mii lei se repartizeaza astfel: 

- 25 mii lei AS Viitorul Calafat 2014 

- 25 mii lei ACS Stiinta Calafat  

5)Capitolul 67.02 Cultura, recreere, religie suma de 47mii lei se va repartiza Bisericii Sf 

Nicolae 

La sectiunea de dezvoltare se fac urmatoarele a,edamente 

Se elimina din lista de investitii urmatoarele capitole: 

Nr 

crt 

 

Denumirea Investitiei   Observatii 

 

 

7 Constructie incapere pentru centrala 

termica,in structura usoara la scoala 

gimnaziala nr.2 Constantin Gerota 

Calafat ,local vechi (PT+EXECUTIE) 

Investitie noua 

 135 .000 Excedent 

8 Achizitie centrala lemne de 1065 kw si 

montaj scoala gimnaziala nr.2 Constantin 

Gerota Corp A-Investitie noua 

 270.000 Excedent 

9 Reabilitare teren baza sportivă Scoala 

Generala C-tin Gerota Calafat, PT + 

execuție prin acoperire cu tartan 

Investitie noua  

 92.000 Excedent 

54 Amfiteatru in curtea Muzeului de Arta 

Calafat –SF 

Investitie noua 

 30.000 Excedent 

57 Modernizare locuri de joaca copii cartier 

Tudor Vladimirescu-Cobuz(Mogador), 

municipiul Calafat-PT+EXECUTIE 

Investitie noua 

 250.000 Excedent 

67 Reparație clădire cimitir 

(SF+PT+expertiza+studii+execuție +avize) 

investitie in continuare 

 28.000 Excedent 

76 Realizare adapost structura usoara pentru 

depozitare material antiderapant la garajul 

S.U.P. –PT+EXECUTIE 

Investitie noua 

 15.000 Excedent 

80 Reabilitarea etanseitatii si hidroizolatiei la 

terasa cladirii Arhiva –fostul PT17  

Investitie noua 

 115.000 Excedent 

81 Reabilitare trotuar aferent gradinitei cu 

program normal din str. Nicolae Balcescu, 

nr.10-PT+EXECUTIE 

Investitie noua 

 9.000 Excedent 

83 Dotari la Caminul Cultural Ciupercenii Vechi  100.000 Excedent 

84 Put de apa potabila de mare adancime si a  45.000 Excedent  



unei pergole adiacente  PT+Executie 

90 Reabilitare prin asternere covor asfaltic la 

carosabilul str.22 Decembrie , pe tronsonul 

intre str.H.C.C. si 1Mai 

Investitie noua 

 320.000 Excedent 

50 Construire baza sportiva TIP 1 

Str.A.I.Cuza,nr.5A,Municipiul Calafat,judetul 

Dolj 

investitie in continuare 

 82.000 Excedent 

69 Achizitie echipament pentru completarea 

dotarilor Serviciului de Utilitati Publice 

Calafat 

Investitie noua 

 10.000 Excedent  

 

 Capitolul de mai jos se diminueaza cu 1962000 lei si devine: 

6 

 

Sală de sport Scoala generala nr.1 

Gheorghe Brăescu (SF+PT+execuție+avize) 

investitie in continuare 

 2.062.000 Excedent 

 

Suma rezultata de 3463000 prin eliminarea capitolelor mentionate se repartizeaza 

astfel: 

- 3000 lei capitolul 66.02 si suma de 2978000: 

 

 

Capitolul 66.02 Venituri buget local pentru 

spital coofinantare aparatura de radiologie 

 271000  

 

 

 Extindere retea de apa si canalizare pe 

străzile str. Stefan cel Mare, str. Jiului, 

str.Nicolae Balcescu,str.Ghe.Doja,str. 22 

Decembrie, str.1 Decembrie 1918, 

str.Constantin Stere,str.Teilor I,str.Teilor 

II,STR.Decebal,str.Carpati, 

str.Cobuz,str.Popa Sapca,str.Plevnei, str. 

Anul 1907,str.B-dul de 

Centura,str.Oituz,str.1 Mai,DE 554- Str.Mihai 

Eminescu,DE 38-str.General Nicolae 

Dumitrescu Maican,DE 70-str. Florenta 

Georgeta Marincu 

investitie in continuare 

    2755000 Excedent 

    

Se creeaza pozitii noi pe lista de investitii, respectiv: 

 

 

Capitolul 66.02 Venituri buget local pentru 

spital coofinantare aparatura de laborator 

          

350000 

 Folie antiefractie Liceul Independenta     50000 

 Reabilitare teren baza sportiva cu material 

tip tartan- suprafata 500 mp Liceul 

Independenta 

 100000 

 Container tip vestiar Liceul Tehnologic 

Stefan Milcu  

 100000 



 

La capitolul: 

Suma de 617000 lei nu se repartizeaza 

137 Modernizare piata agroalimentara  (refacere 

acoperiș cu panouri sandwich termoizolante 

și luminatoare, refacerea grupurilor sanitare, 

reparație clădire administrativă și reabilitări 

interioare și exterioare a clădirii pieței) 

investitie in continuare 

  Excedent 

 

La capitolele: 

11 Reabilitare loc de joaca Gradinita nr.3, 

municipiul Calafat 

Investitie noua 

 100.000 Excedent 

12 Reabilitare loc de joaca Gradinita 

nr.1,municipiul Calafat  

Investitie noua 

 100.000 Excedent 

Investitiile se vor executa de catre Scoala Gheorghe Braescu. 

D-na Iordache Lavinia informeaza faptul ca la cladirea cimitirului sunt contracte in 
derulare; 

D-na Secretar general comunica ca se va introduce pe ordinea de zi in sedinta 
urmatoare pentru a se finanta contractul in continuare astfel pentru a putea fi finalizat. 

D-l Predan Mihai informeaza retragerea echipei de fotbal. 
D-l Presedinte de sedinta comunica ca poate li se va da spre informare contractele 

jucatorilor deoarece C.L. nu stie ce contracte sunt, ce jucatori are, refuzand acest lucru de a 
da contractele; 

D-l Ciobanu Radu intreaba daca s-a scos Tabara folk sau nu a inteles bine; 
D-l Viceprimar comunica ca nu s-au dat bani acum ci se vor da la rectificare deoarece 

Tabara folk este in luna august; 
D-l Ciobanu Radu informeaza faptul ca orasul Calafat este cunoscut datorita sportului 

si taberei folk unde dl Dan Vana se ocupa de acest lucru cat si altele pentru a face cunoscut 
orasul si se putea da si acum banii pentru tabara si din acest motiv se va retrage de la acest 
punct; 

D-l Viceprimar comunica ca anul trecut s-a dat bani de catre Consiliul Judetean iar 
pentru anul acesta la fel se vor da bani si se va tine 100% tabara folk; 

D-na Seuleanu Monica informeaza ca daca nu sunt acei bani pentru reabilitarea cladirei 
centralei cat si centrala exista prosibilitatea sa nu mai primeasca scoala pt anul viitor avizul de 
functionare; 

D-l Viceprimar informeaza ca personal a vorbit cu dna director de la scoala deoarece 
acum nu se poate opri caldura pentru remedierea cladirei si a centralei, iar acum nu va fi nicio 
problema cu caldura si nu va fi nicio problema la scoala;  

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca la scoala nr.2 au fost cei mai multi bani alocati, 
pentru acoperis si pentru altele iar dl primar a spus ca pana in septembrie o sa vina gazele si 
nu se poate face acum o investitie de centrala pe lemne cand se poate lua direct pt gaze; 

D-na Manea Olga informeaza ca pana acum nu s-a facut nimic cu cainii, au fost doar 
minciuni; 

D-l Viceprimar comunica ca pentru aceasta problema s-a alocat suma de 200 mii lei; 
Un domn din sala comunica ca s-a facut caminul cultural la Ciupercenii Vechi dar acum 

s-a taiat suma pentru amenajarea acestuia, pentru achizitionarea de mese, scaune si ce este 
necesar deoarece este foarte multa lume care isi doreste acest lucru pentru diferite activitati 
(pomeni, nunta, botez si alte evenimente); 

D-l Primar comunica cateva aspecte cu privire la amendamentul facut pentru buget si 
se vede ceea ce se doreste, deoarece s-au luat banii unde se dorea sa se faca ceva si s-au 
dus intr-o parte pentru a putea fi blocati; canalizarea pe extinderea strazilor nu se poate face 



deoarece proiect sudiului de fezabilitate este 32 mld, s-au dus 27 mld acolo, acolo sunt bani 
blocati; este imposibil sa se scoata bani de la un proiect in derulare respectiv de la cladirea 
cimitirului, nu este voie sa se faca asa ceva, nu este legal sa se scoata din lista de investitii si 
sa se puna altceva, nu este legal, dar tinand cont ca Prefectura este de partea dansilor si o va 
da legal sau nelegal, promite ca mai devreme sau mai tarziu acel prefect va raspunde 
deoarece nu sta cu mana in san; se vina cu ilegalitati pentru a se da naveta la doctorii de la 
spital, unde legea spune ca pentru servicii de specialitate se poat da un salariu sau doua, unde 
anterior a fost un proiect de lege pentru neveta doctorilor care a fost refuzat, culmea acum a 
ajuns C.L. Calafat sa fie peste Guvernul Romaniei; se dau la motorina 2 mld in conditiile in 
care se consuma motorina de a lungul anului pentru a fi orasul cum trebuie; l zilieri se da suma 
de 650 mil, bani care se consuma intr-o luna mai ales in perioada de vegetatie, ceea ce toate 
astea inseamna o bataie de joc catre cetatenii Calafatului; Calafatul se face si se matura acum 
datorita buzunarului catorva persoane unde acum ceva timp unii bagau banii in buzunare pt 
700 de zilieri; pentru stimulentele financiare la ONG-uri, Calafatul are bugetul fata de C.J. de 
peste 1000 de ori mai mic, iar C.L. da cate 250 mil la fiecare; se scoate Tabara folk fiind 
emblematica pentru Calafat, cea mai veche tabara din Romania unde la jumatatea anului, la 
executia bugetara nu se stie daca sunt acesti bani; la licee se dau cate doua pozitii pentru 
paza, iar scoala nr.2 are doua cladici si s-a dat un singur post; se scoate caldura dar se poate 
vedea ca acea cladire mai are un pic si cade, centrala termica se repara o data/luna, acestea 
trebuie facute deoarece sa nu se intre in iarna fara caldura; in legatura cu conducta de gaze a 
spus ca in Calafat pana la finalulu acestui mandat cei 190 mld aprobati de Guvernul Romaniei 
se va realiza reteaua de distribuire a gazului in Calafat pentru a astepta reteaua de gaze care 
vine national pentru a se putea conecta Calafatului, iar acolo din cei 700 si ceva de mld s-au 
aprobat doar 185 mld, unde suma poate fi recuperabila din investitie; toata lumea stie ca este 
un an electoral, dar una este punerea in contra pe discutii si alta este punerea pe hartie si banii 
calafetenilor sa fie blocati; la cainii au fost banii prima data blocati, apoi s-a dat suma de 4 mld 
si nu a mai venit nimeni la licitatie la momentul respectiv, iar din cei 2 mld aprobati astazi se 
va face acest lucru; la tantari s-au dat bani in toamna cand nu se mai putea face nimic; la 
Caminul de la Ciuoercenii Vechi s-a investit 1 mld si ceva pentru ca oamneii sa-si faca 
evenimentele respective in acea sala care este foarte incapatoare, fiind cel mai mare camin 
din judetul Dolj, este doar amenajat si nu dotat unde se vine pentru a doua oara pentru 
amenajarea acestuia; la gradinita nu se doreste sa se faca lucul de joaca; la momentul acesta 
Compania de apa desfasoara un proiect european pentru cei care au canalizari si contoare de 
citire electronic unde practic se sparge orasul si este normal fiind santier dar trebuie renovat 
si acum se ia banii de acolo; baza sportiva…;  este dl Dumitrescu cu G.A.L. fiind eligibil Calafat 
pentru a achizitiona un buldoexcavator dar s-au taiat toti bani care erau pentru buldo, respectiv 
100 mil dar trebuiau sa se regaseasca pe lista de investitii pentru a se putea lua acel buldo pe 
investitii pe  fonduri europene, acum s-a taiat, cum de altfel s-a blocat de 2 ani si jumatate 
unde s-a lasat 400 mil pe final de an unde nu s-a putut face nimic; aici este campania electorala 
si nu bugetul Calafatului dar sunt oameni care stiu sa citeasca si cand se va merge pe strada 
pentru a face campanie se va lovi de acest zid care se numeste ,,cetatenii Calafatului”; 
personal daca a gresit pe acest buget era bine sa se fi venit pentru a putea fi construit pe 
considerentul ca trebuie sa beneficieze cetatenii si nu sa se blocheze; 

D-l Viceprimar informeaza ca scoala nr. 2 are prevazut si angajat un post pt paza;  
D-l Presedinte de sedinta informeaza ca s-au dat banii de tantari in luna iulie, respectiv 

data de 27; s-au dat bani la gradinite pt locurile de joaca; informeaza cetatenii ca dl primar a 
dat in judecata primaria pentru a lua 1,2mld, bani care ii doreste acum ca a lucrat cu fondurile 
europene si anume o barca si un ponton care s-a si rupt, pentru acest lucru a cerut cei 1,2 
mld; a mai cerut dl primar 20 mii litri de motorina,pentru doua microbuze respectiv un microbuz 
care consuma 650 l/luna si restul de 14 mii litri sa mearga dl primar cu masina prin oras, in 3 
ani a consumat 66 tone de motorina; 

D-l Primar informeaza ca primaria a consumat atat si nu personal; 
D-l Presedinte de sedinta comunica ca masina cu care merge dl Primar a consumat 

atat;  
D-l Primar informeaza ca prin interpusii care blocheaza Primaria prin anumite servicii, 

in Romania exista o lege si anume ca cel care face activitatea de primar i se da un procent la 
salariul, prin lege ceeaa ce inseamna ca de 2 ani nu a primit acel procent, in momentul cand 
s-a vazut acea greseala au inceput sa i se dea a inceput actiunea pentru a ise da din urma; 



trebuia sa se spuna ca si viceprimarul Calafatului cu acelasi procent nu are nici macar in 
atributii asa ceva dar ia acesti bani, unde nu face nicio activitate in oras nici macar cea de caini 
de care trebuia sa se ocupe, ia peste 100 si ceva de mil salariul pentru a sta prin oras, aceasta 
fiind activitatea viceprimarului; dovada fiind ca acele proiecte se fac, stadionul, cresa, reteaua 
de distribuire a gazelor, se asfalteaza Ciupercenii Vechi, asa se fac lucruri in Calafat; 

D-l Viceprimar informeaza ca nu i s-au dat alte atributii; 
D-l Primar comunica ca viceprimarul nu are atributii la fondurile europene dar legea 

prevede aceste lucru, facand de astfel cerere catre Prefectura pentru acest lucru;  
D-l Viceprimar informeaza ca nu a cerut bani si nici nu a facut nicio cerere cu privire la 

acest lucru; 
D-l Ciobanu Lucian informeaza ca municipiul Calafat a inceput sa lucreze cu fondurile 

europene inca din anul 2016, de pe mandatul sau dar aceasta lege s-a din prin anul 2018 unde 
primarul putea sa ia acei bani, cu 25% mai mult la salariul unde personal nu a luat acest 
procent deoarece s-a omis de la personal sa i se dea acesti bani dar de 7 ani asista la acest 
spectacol pentru buget unde primarul care a lucrat cu compartimentele de specialitate pentru 
problemele orasului intr-un proiect de buget iar acum C.L. anuleaza tot, unde actualul primar 
o merita dar in mandatul sau nu merita acest lucru; pentru economia bugetului ar trebui sa se 
gandeasca la oamenii care nu fac nimic si stau si fac doar politica incasand peste 100 mil 
lunar; 

D-l Viceprimar intreaba pe dl Ciobanu Lucian daca i se pare doar ca la serviciul SUP 
s-a consumat motorina de 193 mld pentru utilaje si in anul 2024 s-au cerut 440 mii lei; 

D-l Ciobanu Lucian infoprmeaza ca nu este de acord cu riosipa iar Municipiul Calafat, 
datorita consilierilor locali a pierdut in perioada 2016-2020 peste 20 mil de euro pentru ca nu 
au aprobat proiecte, de ex autobuze electrice, scoli reabilitate, strazi… 

D-l Primar comunica faptul ca in legatura cu motorina ca la jumatataea anului trecut, 
pana la rectificarea bugetara s-a practicat acelasi sistem, iar pt utilajele primariei sunt cativa 
oameni prezenti in sala care au platit din propriul buzunar pentru a merge utilajele primarie 
deoarece nu s-a lasat bani;  

D-l Viceprimar comunica faptul ca cifrele arata altfel; 
D-l Primar comunica ca toate acele utilaje consuma si ca anu; trecut C.L. a lasat Primari 

afara combustibil. 
D-l Florica Viorel informeaza ca se va abtine la toate proiectele pentru buget. 

 D-l Presedinte de sedinta supune la vot amendamentul dnei Seuleanu fiind votat cu 5 
voturi pentru (Ciobanu Lucian, Dumitru Mugurel, Mihut Dan, Seuleanu Monica, Rusu Viorel) si 
10 abtineri (Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu 
Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Pirjol Ion, Usurelu George). 
 D-l Presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul dlui 
Viceprimar fiind votat cu 10 voturi pentru (Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, 
Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Pirjol Ion, Usurelu 
George) si 7 abtineri (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut 
Dan, Seuleanu Monica, Rusu Viorel).A fost adoptata hotararea consiliului local nr.8. 

 
Punctul 2 - Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului finantat partial sau integral 

din venituri proprii al Municipiului Calafat pe anul 2024;   
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului,  cu amendamentul dlui viceprimar a fost votat proiectul de 
hotarare fiind votat cu 10 voturi pentru (Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, 
Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Pirjol Ion, Usurelu 
George) si 7 abtineri (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut 
Dan, Seuleanu Monica, Rusu Viorel).A fost adoptata hotararea consiliului local nr.9. 

 
Punctul 3 - Proiect de hotarare privind utilizarea execedentului municipiului Calafat;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 



In urma exprimarii votului,  cu amendamentul dlui viceprimar a fost votat proiectul de 
hotarare fiind votat cu 10 voturi pentru (Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, 
Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Pirjol Ion, Usurelu 
George) si 7 abtineri (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut 
Dan, Seuleanu Monica, Rusu Viorel).A fost adoptata hotararea consiliului local nr.10. 

 
Punctul 4. Proiect de hotarare privind modificarea valorii de inventar a unor mijloace 

fixe apartinand domeniului public al Primariei municipiului Calafat;  
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.11. 

 
Punctul 5. Proiect de hotarare privind completarea inventarului domeniului public 

apartinand Primariei municipiului Calafat; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.12. 

 
Punctul 6. Proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locali, membri ai 

Comisiei de evaluarea secretarului general al municipiului Calafat;  
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  
D-l Viceprimar propune pe dl Ionescu Gratiel si dl Pirjol Ion; 
D-l Ciobanu Radu propune pe dl Ciobanu Lucian si dl Mihut Dan; 
D-l Ciobanu Lucian propune pe dl Florica Viorel si dl Rusu Viorel; 
D-l Florica Viorel se retrage; 
In urma exprimarii votului secret, a fost votat proiectul de hotarare cu 11 voturi pentru 

dl Ionescu Gratiel si dl Pirjol Ion; 5 voturi pentru dl Ciobanu Lucian si dl Mihut Dan. D-l 
Presedinte de sedinta supune din nou la vot alegerile rezultate in urma votului secret fiind 
votate cu unanimitate de voturi. A fost adoptata hotararea consiliului local nr.13. 

 
Punctul 7. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 

Spitalului Municipal Calafat; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.14. 

 
Punctul 8. Proiect de hotarare pentru reglementarea unor aspecte privind Planul de 

acțiuni sau de lucrări de interes local care urmează a fi prestate de către beneficiarii de ajutor 
de incluziune; 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.15. 

 
Punctul 9. Proiect de hotarare privind aprobarea Studiului de 

Oportunitate/Fundamentare privind delegarea gestiunii activității de tratare mecanobiologică a 
deșeurilor reziduale din județul Dolj în instalațiile de tratare mecanobiologice sau, după caz, în 
instalațiile integrate de tratare, inclusiv transportul deșeurilor stabilizate biologic și al deșeurilor 
reziduale care nu mai pot fi valorificate la depozitele de deșeuri și al deșeurilor reziduale 
valorificabile energetic la instalațiile de valorificare energetică; 



D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.16. 

 
Punctul 10 - Proiect de hotarare privind aprobarea ,,Strategiei integrata de dezvoltare 

urbana a municipiului Calafat, judetul Dolj 2023-2027”si a portofoliului de proiecte; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.17. 

 
Punctul 11 - Proiect de hotarare privind solicitarea schimbarii denumirii stadionului 

municipal ,,Dunarea Calafat” amplasat in municipiul Calafat, strada A.I.Cuza, nr.5A, in Baza 
Sportiva tip 1 ,,Ghita Valentin”;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  

D-l Presedinte de sedinta propune un amendamnet si anume ca baza sportiva tip 1 sa 
aiba ca denumire numele complet, respectiv,,Prof. Ghita Iovan Valentin” (Baza sportiva de tip 
1 ,,Prof. Ghita Iovan Valentin”); 

D-l Ciobanu Lucian comunica faptul ca nu are nimic personal cu aceasta denumire dar 
considera cel mai mult faptul ca aceasta baza sportiva ar trebui sa se numeasca ,,Gica 
Popescu”; 

D-l Primar informeaza faptul ca dl Ghita Valentin a avut o activitate in fotbal de peste 
40 de ani; 

In urma exprimarii votului, cu amendamentul dlui Nicola Catalin a fost votat proiectul 
de hotarare cu 15 voturi pentru (Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, Florica 
Viorel, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Mihut Dan, Nicola Catalin, Petre 
Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, Rusu Viorel, Seuleanu Monica, Usurelu George) si doua abtineri 
(Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu). A fost adoptata hotararea consiliului local nr.18. 

 
Punctul 12 - Proiect de hotarare pentru aprobarea raportului de evaluare pentru 

inchirierea spatiilor din Piata Industriala din municipiul Calafat; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.19. 

 
Punctul 13 - Proiect de hotarare privind trecerea din inventarul domeniului public in 

inventarul domeniului privat al Municipiului Calafat a terenurilor in suprafata de 95 mp si 268 
mp, situate in T 129, P 991 si punerea la dispozitia Comisiei Locale de Fond Funciar ; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.20. 

 
Punctul 14 - Proiect de hotarare privind  includerea in inventarul domeniului public al 

municipiului Calafat a terenului in suprafata de 3431 mp situat in municipiul Calafat, str. Cobuz, 
nr.9; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 



In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.21. 

 
Punctul 15 - Proiect de hotarare privind trecerea din inventarul domeniului public in 

inventarul domeniului privat al Municipiului Calafat a terenurilor in suprafata de 645 mp, situate 
in municipiul Calafat, str. Cobuz, nr.9  si punerea la dispozitia Comisiei Locale de Fond Funciar; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.22. 

 
Punctul 16 - Proiect de hotarare privind includerea in inventarul domeniului public al 

municipiului Calafat a terenului in suprafata de 2947 mp situat in municipiul Calafat, str.1907, 
nr.1;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.23. 

 
Punctul 17 - Proiect de hotarare privind trecerea din inventarul domeniului public in 

inventarul domeniului privat al Municipiului Calafat a terenului in suprafata de 42 mp,situat in 
municipiul Calafat, str. 1907, nr.1 si punerea la dispozitia Comisiei Locale de Fond Funciar; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.24. 

 
Punctul 18 - Proiect de hotarare privind trecerea din inventarul domeniului public in 

inventarul domeniului privat al Municipiului Calafat a terenului in suprafata de 352 mp, situat 
in municipiul Calafat, str. Cobuz, nr.5  si punerea la dispozitia Comisiei Locale de Fond Funciar; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.25. 

 
Diverse si alte interpelari(nu se adopta hotarari) 
 

D-na Manea Olga intreaba consilierii locali cu ce obraz se vor duce in campanie 
deoarece in acesti 4 ani nu au facut nimic, au luatt banii de la zilieri si au marit salariile si 
intreaba ce fac pentru banii care ii iau consilierii;  

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca nu trebuie sa vorbeasca asa si consilierii 
voteaza cum considera ca trebuie facut; 

D-l Mihut Dan comunica ca este dezamagit de pentru blocarea orasului, iar banii pentru 
apa si canal a ramas nelamurita; comunica ca faptul ca a venit un proiect de 132 mld pentru 
extindere de canal si C.L. blocheaza 27 mld bani din bugetul local pentru acelasi lucru; 

D-l Presedinte de sedinta intreaba daca se cunoaste suma pentru cofinantare, aceia 
fiind banii pt acest lucru; 

D-Primar comunica ca in spatele acestei probleme se afla presedintele PSD Calafat 
unde de altfel lucreaza la Compania de apa unde daca ne putem uita in istoria din spatale sau 
si inainte pe unde a lucrat a incercat sa sustraga ceva din inventarul Calafatului, 7 ha pentru 
metropolie pentru a face teren de golf, la groapa de gunoi la fel sa se dea terenul de acolo, 
acum lucrand la Compania de apa sa se dea banii din bugetul local pentru a face ceva ce ar 
trebui sa faca ei conform contractului unde se specifica ca trebuie facut de cel care o are in 
gestiune ci nu in inventar; din valoarea proiectului cei 132 mld sa sa faca din propriul buget 



care ulterior sa se dea Companiei de apa conform dereglarii gestiunii si ei la randul lor mai ia 
odata bani pentru ceea ce vom folosi ca retea de apa si canal, unde conditia spune clare ca 
cel care are in gestiune sa faca aceasta canalizare si apa trebuie sa asigiure si extrindere si 
dezvolatare; acum 5 luni de zile a fost o echipa de cativa ingineri, 5-6 de la compania de apa 
invitabdu-i la dansul in birou printre care i-a raspuns daca exista undeva in judetul Dolj proiect 
pentru extindere de apa si canal unde au spus ca sunt in localitati dar in Calafat in 3 ani si 
ceva nu s-a facut nimic; iar pentru o imagine nu se gandeste nimeni la bugetul local; D-l 
Ciobanu Lucian a spus intr-o sedinta ca a gasit bani sifonati cand dansul lucra la primarie, cum 
de altfel il asteapta in sedinte deoarece dansul face bugetul praf si personal dl primar il va face 
praf pe dansul; 

D-l Presedinte de sedinta intreaba  cine face proiectul cu extindere de canalizare si 
apa; 

D-na Stoicescu Raluca informeaza ca Primaria a facut si  depus proiectul la PNRR si 
nu are cofinantare, iar pentru priiect acea cofinanatre se va restitui inapoi; 

D-l Presedinte de sedinta intreaba cine face proiectul ori Campania de apa ori prin 
PNRR. 

D-l Primar informeaza ca se merge pe doua variante;  
D-l Viceprimar informeaza ca dl presedinte PSD este contracanditatul dlui primar la 

alegeri iar un al doilea punct este faptul ca de 2 ani de zile se dau niste bani la canalizare unde 
nu s-a facut nimic; s-a venit cu un proiect de 132 mld ceea ce nu se va intampla niciodata 
acest lucru iar oamenii ar trebui sa stie acest lucru, dar era pus pentru a nu se mai aloca bani 
acolo, dar C.L. va continua sa puna bani acolo pentru canalizare; 

D-l Primar comunica ca dl viceprimar a ajuns sa conteste un arhitect, un proiectant, un 
inginer la suma respectiva unde se spune ca suma de 27 mld din bugetul local ajung pentru a 
se face acest lucru unde nici macar nu se poate scoate la licitatie, iar cine se pricepe stie acest 
lucru; comunica faptul ca daca se poate lua acest proiect pe fonduri europene fiind gratis, fiine 
proiect neeligibil trebuie sa se apuce de acesta deoarece Compania de apa a demonstrat 
faptul ca nu a investit nici un leu in Calafat; prin acest amendamnet la buget s-au blocat 27 
mld, acum 2 ani 16 mld si acum un an inca 12 mld; 

D-l Ciobanu Lucian informeaza ca este inca proiect in derulare la Compania de apa si 
inca nu s-a terminat; 

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca s-au luat bani din acel capitol pentru a se face 
un S.F. si intreaba de ce nu s-a venit sa spuna ca nu se pot lua acei bani ca trebuia sa faca 
Compania de apa; 

D-l Primar informeaza ca fara S.F nu se poate face proiectul; 
D-na Stoicescu Raluca comunica ca aceasta este cheltuiala neeligibila, iar ceea ce 

este eligibil acea valoare este rambursabila;    
D-l Florica Viorel comunica ca aceasta problema trebuie rezolva deoarece si oamenii 

din acea zona merita acest lucru; 
 D-l Primar comunica faptul ca atunci cand s-a oprit curentul a fost inainte de 

rectificarea bugetara, iar banii care au fost prevazuti pentru utilitati si repeta faptul ca 
Prefectura nu isi face treaba corect deoarece nu se iau bani din functionare pentru a fi dusi in 
alta parte asa cum s-a facut acum un an de zile , cazul fericiti a fost faptul ca toata economia 
nationala si-a revenit si s-a putut face treaba in continuare;pentru cetateni ca sa poata 
beneficia de apa si canal    trebuie intai facut SF si proiect iar fara aceste lucruri nu se poate 
investi un leu ceea ce prima data s-a facut un SF urmanad ca dupa aceea sa se poata scoata 
la licitatie dar din 132 mld proiectul nu se poate face nimic cu 16 mld scoase; asa s-a mai sous 
ca nu se face nici reteau de distribuyire a gazelor, ceea ce se va intampla, la fel baza sportiva 
care se va finaliza in 3 luni si mai multe alte lucruri; 

D-l Presedinte de sedinta comunica ca si dl primar a spus ca nu se va cumpara CT si 
a fost primul care a facut poza;  

D-l Viceprimar informeaza ca pe anul 2023 Primaria Calafat a platit 6 mld pt enerigia 
electrica, adica toti banii; 

D-l Primar comunica ca s-au luat banii de la tantari si s-au dat in luna august; 
D-l Presedinte de sedinta intreaba daca acum exista solutie de dat pentru tantari sau 

insecticid; 
D-l Primar comunica ca este solutie de dat pentru tantari dar nu cu avionul ci doar cu 

tunul; pentru combaterea acelei lavei trebuie data cu avionul deoarece se poate da peste 



gunoaie, apa iar acel tembulizator nu se poate face acest lucru doar pe strazi; solutia este 
aceea care s-a dat de fiecare data doar ca nu sunt bani suficienti pentru a da cu avionul iar 
daca vor fi bani se va da cu avionul si terestru continuu;   

Un domn din sala intreaba de ce li se acorda acele stimulente pentru transport medicilor 
din spital deoarece sunt salarii destul de mari; 

D-l Ciobanu Radu comunica faptul ca acest lucru este benefic si pt spital deoarece in 
acel fel ar atrage medicii sa vina sa lucreze in spital, plus ca orasul este unul mic si nu le ofera 
asa multe oprtunitati; 

D-l Primar comunica faptul ca dl manager al spitalului a oferit specialistilor, pentru cei 
doi anestezisti contract de prestari servicii unde indiferent daca are sau nu prestari a oferit 25 
mil lei/zi, asta daca asigura sau nu operatii;la sfarsitul lu decembrie a venit un medic 3 zile la 
rand unde a luat 75 mil fara a face o operatie sau sa puna mana pe ceva, asta pentru a se 
cunoaste unde se vor duce stimulentele acelea; 

D-na Popescu Sorina comunica faptul ca personal considera ca strazile, strada este 
cartea de vizita a orasului si trebuie pusa in evindenta de aceea montarea unor camere de 
supraveghere pentru a se vedea cine arunca gunoi pe strada ar fi un lucru foarte bun; 
multumeste pe aceasta cale spitalului municipala unde nepoata dansei a fost foarte multumita 
de cum a fost tratata in spital, atat de personal cat si de conditiile din spital unde la final i s-a 
acordat o mica jucarie, lucru de care fetita a fost foarte incanta deoarece nu a avut nicio teama 
de ceva;      

D-l Ciobanu Radu intreaba de ce nu s-a lasat acele proiecte pentru acordarea 
cetatenilor de onoare atat pentru dl Vana cat si pt dl Dragomir unde dansii chiar meritau acest 
lucru pentru tot ce au facut in oras, atat pentru cultura cat si pentru sport unde trebuia sa se 
dea aviz favorabil si se supunea la vot; 

D-l Presedinte de sedinta comunica ca a procedat conform legii; 
D-l Popa Emil informeaza faptul ca la scoala nr.2 va exista o centrala si o camera si sa 

nu se stea cu emotii deoarece acum este vorba de copii dar nu se va face acum pentru a nu 
intrerupe caldura asa cum s-a procedat si cu acoperisul cand s-a facut in timpul anului scolar; 
pana la inceputul anului scolar in toamna, copii vor avea caldura iar centrala si camara aceea 
va fi functionala deoarece la rectificare se va vota  acest lucru cum de altfel au mai fost si alte 
lucruri care s-au votat tot la rectificare si la fel Tabara folk se ve tine; 

D-l Primar comunica ca anul trecut banii s-au dat catre Casa de cultura si Tabara folk 
a tinut evenimentul; cu privire la investii a precizat de la inceput faptul ca nu este voie sa se 
scoata dupa lista de investitii si sa se faca alte pozitii ceea ce s-a si facut chiar daca Prefectura 
o va da legala, legea spune altceva; 

D-na Stoicescu Raluca comunica ca trebuie sa se tina cont ca unele demersuri dureaza 
iar daca se va vota il luna iulie nu se poate finaliza pana in iarna deoarece pentru SF pentru a 
fi contractat si a se face dureaza aproximatin 2-3 luni, dupa aceea sunt toate acele certificate 
de urbanism, autorizatii, avize care si acestea dureaza la fel, dureaza si achizitiile, toata aceste 
lucruri dureaza si nu o sa fie timp pentru a se construi;  

D-l Voinic Mihai comunica ca nu ooate comenta ceva de buget deoarece nu a fost 
supus dezabaterii publice; sunt unele persoane la care nu s-a dorit inregistrarea documentelor 
cat si raspunsul acestora; comunica ca dl primar are 5 procese pe rol pe partea penala si 7 pe 
partea civila, aceste fiind pe portalul instantei; 

D-l Primar informeaza bugetul a fost pus la avizier 15 zile asa cum legea permite acest 
lucru pentru dezbaterea publica care au fost facute cu toata lumea, atat cu formatiuni politice 
cat si cu cetatenii; toata lumea, toate persoanele care vin sa inregistreze ceva, li s-a inregistrat 
orice document cat si raspunsul s-a primit la solicitari; pentru procesele respective ca orice 
institutie este reprezentata prin primar unde personal nu merge la instanta ci biroul juridic unde 
personal nu a avut niciodata si nu crede ca va avea; 
 

D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei ordinare  a Consiliului Local 
din data de 15.02.2024, ora 12:00. 
 
Presedinte de sedinta,                            Secretar general, 
Nicola Catalin Florin           Colina Maria   

Intocmit, 
          Ceau-Radut Cristina 


